



新加坡武术龙狮总会

SINGAPORE WUSHU DRAGON & LION DANCE FEDERATION

7 Bedok North Street 2 #01-01, Singapore 469646 Tel.: 65-6382 3638 Fax: 65-67475977
Website: www.wuzong.com Email: info@wuzong.com UEN No.: S68SS0017F

15 November 2024

Member - Organisations
Community Centre / Club Management Committees
Resident Committees / Networks
MOE Educational Institutions

To Who It May Concern,

NOTICE ON CAIQING 2025

The 2025 Chinese New Year (CNY) is around the corner. The application for Caiqing Permit jointly issued by the Singapore Wushu Dragon and Lion Federation and the People's Association is now opened for application by Dragon and Lion Troupes of our member-organisations, Community Centre/Club Management Committees / Resident Committees and educational institutions.

The dates for 2025 Caiqing will be from Tuesday, 28 January 2025 (eve of CNY), to the 15th day of the first lunar month, Wednesday, 12 February 2025 (Yuan Xiao), for a total of 16 days.

The Federation has scheduled a Briefing session and Caiqing Permit Presentation Ceremony on Sunday, 8 December 2024 at 10.00 am at our Training Hall of the Bedok Office at No 7 Bedok North Street 2 Singapore 469636. Those who have applied earlier and are successful will receive their Caiqing permit on the day of Briefing.

Application for Caiqing permit closes on Thursday, 2 January 2025 at 1.00pm. Thank you.

Ng Kim Nguan
Secretary General
Singapore Wushu Dragon & Lion Dance Federation

cc: Mr Ang Mong Seng BBM
President
Singapore Wushu Dragon & Lion Dance Federation



新加坡武术龙狮总会

SINGAPORE WUSHU DRAGON & LION DANCE FEDERATION

7 Bedok North Street 2 #01-01, Singapore 469646 Tel.: 65-6382 3638 Fax: 65-67475977
Website: www.wuzong.com Email: info@wuzong.com UEN No.: S68SS0017F

此致

总会会员
民众联络所/俱乐部
居民委员会/联络网
教育部属下教育机构

2025年采青活动通告

新春佳节将至，新加坡武术龙狮总会与人民协会管制之“新春佳节龙狮采青”由总会全权负责颁发准证已经开始让有意参与采青的总会属下会员，民众俱乐部与联络所管委会/居民委员会及教育机构的龙狮团体申请。

明年度的采青日期是从大年除夕，2025年1月28日（星期二）至农历元宵正月十五，2月12日（星期三），共16天。

本会已订于2024年12月8日（星期天）上午十时正在总会勿洛会所练武厅举办说明会与颁发采青准证仪式。地址是7 Bedok North Street 2 Singapore 469636。届时，提前申请采青准证，且获得批准者可于说明会当天领取采青准证。

采青准证申请的截止是2025年1月2日（星期四）下午1点正。谢谢。

新加坡武术龙狮总会
秘书长黄镜元 敬启
2024年11月15日